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В статье операционные процессы предприятия отнесены к категории случай-
ных процессов. Управление процессами подчинено фундаментальному принципу, со-
стоящему в определении некоторого предела размаха вариабельности исследуемой 
переменной для оценки устойчивости, результативности и риска их работы. Пред-
ложено нижнюю границу предела определять величиной «точки безубыточности» 
или «порога рентабельности», верхнюю – экономически целесообразным размером 
ликвидных денежных средств. Разработаны алгоритм и формы карт динамического 
управления процессом. Приведен пример апробации инструментария оценки устой-
чивости, результативности и риска.
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The article classifies operational processes of company as random processes. The man-
agement of processes complies with the fundamental principle involving the determina-
tion of a certain limit of range of variability of the experimental variable for the evaluation 
of stability, performance and risk of their work. The paper suggests the definition of lower 
bound as a value of «breakeven point» and upper bound – as economically justifiable 
amount of liquid monetary funds. The algorithm and forms of cards of dynamic control of 
process are developed. An example of approbation of tools of stability evaluation, perfor-
mance and risk is given.
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